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Verslag 

 
Aanwezig: Gery Follens, Peter Robbens, Mieke Seminck, Johan De Haes, Erik Chevrolet, Patrick Van 
Caelenberghe, Rutger Smith, Geert Verdoodt, Jos Jacobs (online) , Ludwig Peetroons 
Verontschuldigd: Johan Permentier 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG 16/2 

Het verslag van 16 februari 2023 wordt goedgekeurd mits aanpassing van tikfout in datum AV. 
 

2 VERWELKOMING DOOR VOORZITTER 

Gery is verkozen voor een nieuw mandaat als voorzitter. Nieuwe mandaten nemen hun aanvang op de 
eerste bestuursvergadering. Patrick Van Waes was uittredend bestuurslid, maar niet verkozen. Er 
wordt afgesproken dat Gery een officiële bedanking naar Patrick stuurt om hem te bedanken voor 
zijn inzet tijdens de voorbije bestuursperiode. 
 

3 VERWELKOMING NIEUWE BESTUURDER 

 Johan De Haes is verkozen en nieuw in de raad van bestuur. Na de verwelkoming schetst Gery 
de werking van het bestuur en de verwachtingen naar de bestuurders.  

 Gery stelt voor om een voorstellingsronde te doen om formeel met iedereen kennis te maken 
 Er wordt een introductie in de werking van de federatie voorzien voor Johan door Michael en 

Ludwig. Datum nog af te spreken. 
 

4 INSTALLATIE/BEVESTIGING DC 

 Gery had overleg met Jos (secretaris) en Erik (penningmeester). Zij zijn beide bereid deze 
functies verder in te vullen. 
 

5 VERTEGENWOORDIGING RVB KBAB 

Patrick Van Waes zetelde in de KBAB. Hij moet dus vervangen worden door een nieuwe bestuurder 
vanuit de VAL. Er wordt aan de bestuurders die nog niet in de KBAB (Peter, Johan DH, Johan P, 
Geert) zitten gevraagd om hierover na te denken en zich al of niet kandidaat te stellen. 
Mieke merkt op dat er ook een vervanger nodig is in de KBAB werkgroep rond gedragscode 
managers/atleten. 
 

6 DEBRIEFING AV 

 Ligging OK voor wagen. Moeilijker met openbaar vervoer. Maar gezien we ook steeds de 
pakketten/bestellingen verdelen op de AV, is het aangewezen dat minstens 1 persoon per 
club met de wagen komt. 
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 Accommodatie : Goed. Vraag is of na de verbouwingen deze hal nog kan gebruikt worden en 
er niet naar de (nog te installeren) vergaderzalen zal moeten worden verhuisd. Ook mogelijk 
dat er dan andere gebruikers van het gebouw actief zullen zijn. 

 Catering : te weinig koffieautomaten. In verhouding te veel veggie-broodjes. Volgende keer 
ook receptie voorzien op einde. 

 Organisatie : wat schoonheidsfoutjes, maar over algemeen vlot verlopen 
 Inhoud : we blijven met een zware agenda, maar de feedback van de beleidscommissies die 

we sinds paar jaar hebben toegevoegd wordt ook daadwerkelijk geapprecieerd door 
aanwezigen. Indien er meer interpellaties zijn of meer aanleiding tot langere discussie wordt 
het wel een lange dag. 

 Volgend jaar opnieuw op deze locatie ? bestuur vindt dit een optie maar eerst toch nog eens 
in de streek rond Brussel rondkijken. 

 

7 EVALUATIE/FUNCTIONERINGSGESPREK DIRECTIE 

Gery en Erik hadden na het laatste DC een overleg met Ludwig op basis van een vragenlijst. Vorige 
week is een verslag bezorgd aan de leden van het bestuur (vorige samenstelling) en werd door hen 
goedgekeurd. 
 
Belangrijkste aandachtspunt in de inbreng van de directeur in de werking van de informatica van de 
federatie. Dit zal in de komende jaren moeten worden aangepakt om continuïteit te garanderen na 
de pensionering van Ludwig. Een aantal opties en consequenties werden gesproken, maar beslissingen 
moeten nu nog niet direct genomen worden. 
 

8 CONTACTPERSOON TRAIL 

De verantwoordelijke trail KBAB, Roger Igo, zal in 2024 afstand doen van zijn functie. Op zijn advies 
en vraag om een verantwoordelijke trail VAL voor te stellen en de overdracht mogelijk te maken, 
stelt Geert Verdoodt voor om deze functie op zich te nemen.  
 

9 TOPSPORT 

Succesvol EK indoor achter de rug met 6 medailles. Weliswaar vooral door LBFA-atleten behaald. 
Maar ook buiten de medailles meestal knappe prestaties van de (Vlaamse) atleten. 
Er wordt opnieuw vastgesteld dat in de inzet/werk door Franstalige ploegleiding ondermaats blijft. 
Een communicatie/logistiek verantwoordelijk kon ondanks aandringen van Rutger niet in de delegatie 
worden opgenomen. Als gevolg daar van (ook de vorige vaststelling) liep de interactie met de pers in 
het honderd. Er kwam een officiële klacht van de nationale persbond naar de KBAB over deze 
situatie.  
De VAL zal verder blijven aandringen om de nodige werkcapaciteit te voorzien in grote delegaties om 
alle niet-sportieve zaken in goede banen te leiden. 
 

10 VOORSTEL SPONSORING AFLOSSINGSPLOEGEN 

De voorbije periode zijn er al meermaals pogingen geweest waarbij rond aflossingsploegen 
commerciële activiteit ontstaat. Ook nu door de Cheetahs. De atleten zijn zich niet altijd bewust dat 
een “nationale ploeg” eigendom is van de federatie en niet van de leden van die ploeg. Wanneer een 
commerciële partij marketing wil voeren rond een aflossingsploeg, moet er een akkoord zijn met de 
KBAB. Camille Laus heeft een voorstel uitgewerkt om met deze situatie om te gaan. 
Ludwig bezorgt de feedback van de VAL aan de LBFA om tot een gezamenlijke reactie op het voorstel 
te komen. 
 

11 FEEDBACK COMMISSIES 

Competitie : nationale commissie klopten de regels voor BKs en het uurrooster voor de nationale 
interclub af. 
 
Jeugd : Johan was verontschuldigd op deze vergadering 
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Recreatie : Geert moest vergadering vroeg verlaten 
 

12 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 24 april 2023 (19u) samen met rvb KBAB. 
 22 mei 2023 (18u) 
 26 juni 2023 (19u) samen met AV KBAB. 
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